

NOTA CONFERENCIA DE IGNACIO SÁNCHEZ-CUENCA RODRÍGUEZ

Data: 10/10/2019

Título: ¿Legados franquistas o regresión democrática?

Relator: Ignacio Sánchez-Cuenca Rodríguez (UC3M)

Hora: 12 h

Lugar: Facultade de Historia. Aula 9



Ignacio Sánchez-Cuenca é un sociólogo, filósofo e profesor de ciencia política na UC3M. Impartiu clases en diferentes universidades e ten colaborado en diferentes medios tanto escritos como audiovisuais. A súa investigación relaciónase co terrorismo e a política comparada. Entre as súas publicacións están, *Atado y mal atado. El suicidio institucional del franquismo y el surgimiento de la democracia* (2014); *La impotencia democrática. Sobre la crisis política española* (2014), *La desfachatez intelectual* (2016); *La confusión nacional. La democracia española ante la crisis catalana* (2018) ou *La superioridad moral de la izquierda* (2018).

Ligazóns de interese:

https://es.wikipedia.org/wiki/Ignacio_S%C3%A1nchez-Cuenca

http://portal.uc3m.es/portal/page/portal/dpto_ciencias_sociales/home/faculty/ignaciosanchez_cuenca

Máis Información:

Grupo de Investigación HISTAGRA

Departamento de Historia

Praza da Universidade, 1.15782 Santiago de Compostela

histagra@usc.es. Tel. 881812734



UNIÓN EUROPEA

FONDO EUROPEO DE
DESENVOLVEMENTO
REGIONAL
"Unha maneira de facer Europa"